

عرض خدمات زوفير (يسري العرض حتى 31 ديسمبر 2025)
Zofeur Services Offer (Valid until 31 December 2025)

Terms and conditions:	الشروط والأحكام:
Offer: Enjoy 15% off on Zofeur Services	العرض: استمتع بخصم 15% على خدمات زوفير
Terms and conditions:	الشروط والأحكام:
<ul style="list-style-type: none"> Offer is applicable on DIB SHAMS Covered Card only Offer can be availed on Zofeur app only Customer should use "DIB15" promocode to avail the offer Maximum discount is capped at AED 15 per transaction Prior booking can be done maximum 30 days in advance Offer can be used 4 times per month per Covered Card Offer is applicable on inter-emirate transfers Once the chauffeur arrives, there will be no waiting charges for the first 10 mins and there-after a waiting charge of AED 0.84 per minute will be levied For scheduled bookings, charge of AED 15.75 applies for cancellations done within 60 mins of the scheduled time For live bookings, AED 15.75 cancellation fee will apply for cancellation at any time 	<ul style="list-style-type: none"> يسري العرض فقط على بطاقة شمس المغطاة من بنك دبي الإسلامي يمكن الاستفادة من العرض على تطبيق زوفير فقط على المتعامل استخدام الرمز الترويجي "DIB15" للاستفادة من العرض الحد الأقصى للخصم هو 15 درهمًا إماراتيًا لكل معاملة يمكن القيام بالحجز المسبق قبل 30 يوماً كحد أقصى يمكن استخدام العرض 4 مرات شهريًا لكل بطاقة مغطاة يسري العرض على عمليات النقل بين الإمارة والأخرى لن يتم فرض أي رسوم انتظار لأول 10 دقائق بعد وصول السائق وبعد ذلك سيتم فرض رسوم انتظار بقيمة 0.84 درهم إماراتي للدقيقة الواحدة بالنسبة للحجوزات المجدولة، سيتم تطبيق رسوم قدرها 15.75 درهم إماراتي على الإلغاءات التي تتم في غضون 60 دقيقة من الموعد المحدد بالنسبة للحجوزات المباشرة، سيتم تطبيق رسوم إلغاء بقيمة 15.75 درهم إماراتي للإلغاء في أي وقت

- Offer is not applicable on Sharia non-compliant activities and services
- Offer is not valid in conjunction with any other promotion or special offer
- Offer is valid till 31/12/2025
- Zofeur Terms & Conditions will apply
- DIB Covered Cards T&C's Apply. [Click here](#) to know more

- لا يسري العرض على الأنشطة والخدمات غير المتوافقة مع مبادئ الشريعة الإسلامية
- لا يسري العرض بالتزامن مع أي عرض ترويجي أو عرض خاص آخر
- يسري العرض حتى 2025/12/31
- تُطبّق شروط وأحكام زوفير
- تطبق الشروط والأحكام الخاصة ببطاقات المغطاة بنك دبي الإسلامي. [اضغط هنا](#) لمعرفة المزيد

Vehicle Inspection Terms & Conditions

- The cost that is mentioned on the app is a two-way charge, where our chauffeurs will pick up the car from the customer's location, get it inspected, and return it to the customer's location.
- Customers need to pay for inspection which is 175 AED. Customers can give this in cash to our chauffeurs when picking up the car from the customers location.
- Once our chauffeur picks up the car, he will take it to the nearest RTA inspection center, or else the customer can choose their own preferred location as well.
- There is no waiting charge for this service

شروط وأحكام فحص السيارة

- إن التكلفة المذكورة في التطبيق هي رسوم الذهاب والإياب، حيث سيقوم سائقونا باستلام السيارة من موقع المتعامل وفحصها وإعادتها إلى موقع المتعامل.
- يتعين على المتعاملين دفع رسوم فحص بقيمة 175 درهماً إماراتياً. يمكن للمتعاملين دفع هذا المبلغ نقداً لسائقينا عند استلام السيارة من موقع المتعامل.
- يأخذ سائقنا السيارة فور استلامها إلى أقرب مركز فحص تابع لهيئة الطرق والمواصلات، أو يمكن للمتعامل اختيار الموقع المفضل لديه أيضاً.
- لا توجد رسوم انتظار لهذه الخدمة.

Garage pick up/drop off Terms & Conditions

- The cost that is mentioned on the app is a one-way charge.
- Customers must choose the garages.
- There is no waiting charge for this service.

شروط وأحكام خدمة الاستلام من/التوصيل إلى الكراج

- التكلفة المذكورة في التطبيق هي رسوم الذهاب فقط.
- يتعين على المتعاملين اختيار الكراج.
- لا توجد رسوم انتظار لهذه الخدمة.